
Referat från PRO Alnös årsmöte 2023 

 

Den 28 februari var det årsmöte för PRO Alnö på församlingsgården. Trots VM i 

längdskidåkning, som visades på TV strax före vårt möte, hade ett 50 tal medlemmar slutit 

upp för att delta i årsmötet.  

Ordförande Bosse Gustavsson hälsade alla välkomna och presenterade dagens musik 

som var Albert & Jakob. I dag var även Jakobs fru med och spelade och sjöng. De bjöd på 

svängiga låtar, som publiken sjöng med i efter bästa förmåga. 

Inge Widén valdes till ordförande för årsmötet och sekreterare blev Viveca Höijer.  

Styrelsen för PRO Alnö är oförändrad sedan 2022, med undantag av ersättare Anders Nylin 

som avgått, och till ny ersättare valdes Mats Johansson. Årsmötesprotokollet 

kommer att publiceras på vår hemsida så snart alla underskrifter är klara. www.pro.se/alno  

Efter årsmötet blev det kaffepaus med god macka och medryckande musikunderhållning. 

Som avslutning var det dags att dra vinstlotter från dagens lotteri och därmed avsluta mötet.  
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